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Årsmøtet 2023 
 

Referat 
Årsmøtet ble avholdt fredag 10. februar, på klubbhuset. Følgende personer var til stede: 

Jostein Bøen, Sigbjørn Tjønnås, Bjørnar Nygaard, Bjørn Tore Tveit, Harald Freberg, Toralf Bergskås, 

Marianne Lillebø, Kjell Nordbø, Ingar Tjønnås, Atle Tjønnås, Alf Hvitsand, Helge Eika, Anne Kirsti S. 

Torekåsa, Svend Helge Aanonsen, Bård I. Freberg, Svein Mikelborg, Steinar Dahl, Gunnar Snippen, Gunnar 

Rønningsland, Kjell Tjønntveit, Thomas Bay, Jone Mølstre, Sigmund Sevatdal, Karsten Pedersen 

Valg av ordstyrer 
Formann, Jostein Bøen, ble valgt. 

Årsmelding for 2022 
Formannen refererte årsmelding for 2022. 

Merknader: 

AKTIVITETSUTVALGET 

Det var også 24 timers fiskekonkurranse som ikke er rapportert i årsrapporten. Sekretær fører dette inn i 

rapporten. 

KLEKKERIUTVALGET 

Det er også et internsalg innad i fiskelaget på 12 210,- 

LIFJELLUTVALGET 

Jostein påpekte at det også ble gjort stamfiske på Holmen. Det ble tatt opp 110 fisk og 3dl rogn. 

Lifjellutvalget gjør en veldig god jobb, og er flinke til å dokumentere. 
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STYRET, ADMINISTRASJON 

Kasserer informerte om at Bø Fiskelag nå består av 902 registrerte medlemmer. 

232 medlemmer er ungdom. 

 

Med disse merknadene ble årsmelding godkjent. 

Regnskap for 2022 
Kasserer refererte regnskapet for 2022, som ble godkjent uten merknader. 

Budsjett for 2023 
Kasserer gikk igjennom budsjettet. 

Merknader: 

Budsjett av kostnader til drift av klubbhus, gapahuk og klekkeri ble økt med en samlet sum på 9 000,- på 

grunn av økt strømpris. 

Med disse merknadene ble budsjettet godkjent.  

Valg 
Formann Jostein Bøen, kasserer Sigbjørn Tjønnås, sekretær Karsten Pedersen og varamedlem Gunnar 

Rønningsland var på valg. 

Sekretær Karsten Pedersen hadde frasagt seg gjenvalg. Valgnemnda hadde foreslått Svend Helge 

Aanonsen som erstatter, og denne var villig til å overta. Årsmøtet godkjente dette. 

Resten av styret ble gjenvalgt. 

Ved konstituering av styret kan det i prinsippet skje omrokkeringer. 

Revisorene velges ikke på vanlig måte, men ble forespurt om å fortsette. Begge takket ja.  

Alle utvalgsledere ble gjenvalgt. 

Ordet fritt 
Det ble stilt spørsmål om markedsføring av aktiviteter i fiskelaget. Aktivitetsutvalget forklarte at det ble 

brukt både facebook og annonsering i Bø Blad.  

Innkalling til årsmøtet blir alltid sendt pr brev med kontingent. 

Det var ellers ingen flere merknader. 

 

Etter møtet ble det servert varmmat. 

 

10.02.2023 

Karsten Pedersen 

 


